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第一部分 新鲜生活
Unit2 Squiffed Neighborhood Bar 迷情酒吧

Dialouge 5

A:Thank Gook,it's Friday!Time for a drink!Let's hit the bars!

A:谢天谢地，今天是星期五!是该去喝几杯的时候了!我们去酒吧吧!

B:OK.I don't mind going bar hopping with an expert like you.

B:好的，我可不介意和你这样一个专家去逛酒吧。

A:Should we start with beer or wine or go straight to the hard liquor?

A:我们是先喝啤酒还是葡萄酒，或是赢接喝烈性酒呢?

B:I think I'II have a glass of wine. Let's see...they have red wine, white wine and port. They even have sangria! It's the happy hour special.

B:我想我会要一杯葡萄酒。让我想想……他们那儿有红葡萄酒，白葡萄酒和波尔多红葡萄酒，他们连桑格利亚汽酒都有!现在正是特价时间。

A:Port's too sweet. It's a dessen wine. A dry red French wine, be nice with meat. A glass of chilled white Cerm good with fish.But,we're not eating and it's not out,so I think I'll have a tall glass of sangria with ice.

A:波尔多红葡萄酒太甜了，属于餐后酒。那种微酸的法国红葡萄酒要在吃肉的时候喝，一杯冰镇的德国白葡萄酒要在吃鱼的时候喝。但是，现在外面太热了，我们又没在进餐，我还是来一杯加冰的桑格利亚汽酒吧。

B:Good choice!But ,what's your favorite kind of hard liquor?

B:不错!你最喜欢哪种烈性酒?

A:I like to stick to the clean stuff,like vodka,gin,white rum and other clear spirits.They don't give me a bad hangover the next day.

A:我喜欢喝白酒，像伏特加、琴酒、白朗姆酒等，这些酒绝对不会让我宿醉到第二天早上。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 1 -

